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ONE Service Enhancement 

Pacific North 3 (PN3) - Connecting USA & Canada IPI Destinations 

 

Ocean Network Express (ONE) is pleased to announce the enhancement of Pacific North 3 (PN3) 

from April 2020, offering competitive transit time from Yantian to Vancouver in 17 days only, and wider 

coverage of Inland Point Intermodal (IPI) destinations. 

The enhanced PN3 service connects various USA and Canada IPI destinations by CN Railway* 

through Vancouver gateway. Besides, ONE provides sufficient non-operating reefer containers (NOR) 

to Seattle and Vancouver with well-maintained equipment and professional supports.  

PN3 Port Rotation   

Hong Kong – Yantian – Shanghai – Pusan – Vancouver – Seattle – Pusan – Kaohsiung – 

Hong Kong  

 

 

 

*CN Railway will be in partnership with ONE to provide Intra-Canada and Canada to US railway service from June 2020. 

**Transit Time and Origin Operation Timeline are subject to change without prior notice. 
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Highlighted IPI Destinations & Schedule 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

*CN Railway will be in partnership with ONE to provide Intra-Canada and Canada to US railway service from June 2020. 
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2020年 4月 16日 
 

ONE 美西北服务升级 

Pacific North 3 (PN3) – 连接美加 IPI目的地 

 

海洋网联船务（Ocean Network Express，简称 ONE）日前宣布，2020年全面升级 Pacific North 3 

（PN3）航线服务，提供更具竞争力的船期（盐田出口至温哥华仅需 17天），以及更广泛覆盖美加

内陆点联运（IPI）。 

PN3 航线服务升级后，客户可以从温哥华经加拿大国家铁路（CN Rail）*连接多个美加 IPI 内陆点。

除了普通干柜之外，ONE具备充足和优质的干冻柜，客户可选用干冻柜出口干货至西雅图及温哥华。 

PN3 挂港顺序 

香港 – 盐田 – 上海 – 釜山 – 温哥华 – 西雅图 – 釜山 – 高雄 – 香港 

 

*加拿大国家铁路将于 2020年 6月起成为 ONE的合作伙伴，提供加拿大境内和加拿大至美国的铁路运输服务。 

**船期及起运港操作时间如有调整，以实际为准。 
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主要 IPI内陆点和运输时间表 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

*加拿大国家铁路将于 2020年 6月起成为 ONE的合作伙伴，提供加拿大境内和加拿大至美国的铁路运输服务。 

**船期及起运港操作时间如有调整，以实际为准。 


